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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

B: Good morning, Lexington Software. Adams speaking.
早上好，这里是Lexington软件公司。我是Adams。

A: Mr Adams, hello. My name is Daniel and I'm calling from IBJ Bank. It's about an Export L/C we received for you today.

Adams先生，您好。我叫Daniel，我从IBJ银行打来电话。今天我们收到了一张你们的出口信用证。

B: Export L/C? I'm sorry, but I don't usually deal with this kind of thing.You need to speak to Helen Myers. I can transfer you now......

出口信用证?很抱歉，不过我通常不负责这类业务。你需要找Helen Myers谈一下，我现在就可以给你转过去......

C: Helen Myers speaking, what can I do for you?

我是Helen Myers,我能为您做些什么吗?

A: Ms Myers? Hello, I'm Daniel from IBJ Bank. We've received an Export L/C for you this morning.

Myers女士吗?您好，我是IBJ银行的Daniel。今天早上我们收到了一个你们的出口信用证。

C: Wonderful! It must be the one from Malaysia, right? We've been expecting that.

太棒了!它一定是从马来西亚来的，对吧?我们一直等着呐。
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